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Nr.  Programma naam, taakveld naam, 

speerpunt naam 
Fractie  Vraag  Antwoord  

1  Programma 1 Veiligheid, Taakveld Openbare 
orde en veiligheid, speerpunt Jeugdoverlast 
en –criminaliteit. 

CDA Waarom worden er niet meerdere 
bronnen gebruikt inzake de jeugdoverlast 
meldingen? Huidige bron Politie. 

Politiecijfers zijn vrij compleet. De meldingen die bij de gemeente binnen 
komen zijn op 1 hand te tellen en vaak al gemeld bij de politie.  

2 Programma 2 Verkeer en Vervoer, taakveld 
Verkeer en Vervoer, speerpunt 
Bereikbaarheid Stompwijk 

CDA Wat zijn de inkomsten subsidies 
(specifieke uitwerking)? 

De verdeling van inkomsten én kosten over het programma Verkeer en 
Vervoer, inclusief het speerpunt ‘Bereikbaar Stompwijk’, zijn weergegeven 
in het financieel overzicht bij de actualisatie van het Verkeer en 
Vervoerplan (1554027). Daarin is op het speerpunt ‘Bereikbaar Stompwijk’ 
in 2017 een verwachte inkomst geraamd van 1,168 mln. Hierbij is op te 
merken dat in de actualisatie onderscheid is gemaakt tussen de 
investeringen (aangeduid met inv.) en exploitatiebudget (expl.) en dat 
deze ieder hun eigen plek in de begroting hebben gekregen. De 
exploitatiebudgetten zijn weergegeven onder de taakvelden, terwijl de 
investeringen zijn opgenomen in het Investeringsplan 2017-2020, terug te 
vinden onder het kopje ‘Financiële begroting’. 

3 Programma 2, Verkeer en Vervoer, taakveld 
Parkeren, speerpunt Fietsparkeren 

VVD Als de NS hun grond en niet beschikbaar 
stellen, waar kunnen dan wel alvast 
stallingen komen? 

In theorie zou dit leiden tot een flinke beperking van de mogelijkheden. Er 
is slechts een kleine strook voor 20 á 25 stallingen beschikbaar waar 
zonder de NS stallingen geplaatst kunnen worden. Het is echter zo dat de 
overeenkomst met de NS stokte op een enkele passage, en er is dan ook 
het volste vertrouwen dat er half november een nieuwe, door beide 
partijen getekende overeenkomst ligt. 

4 Programma 3 Economie, taakveld 
Economische promotie 

CDA Hoe zijn de baten van Economische 
Promotie bepaald?  

De toename van de baten in 2017 ten opzichte van 2016 binnen het 
taakveld Economische promotie heeft twee oorzaken. In 2017 is er sprake 
van incidentele sponsorinkomsten voor de Enecotour en een structurele 
verhoging van de inkomsten uit de toeristenbelasting. Als gevolg van het 
aantrekken van de economie vinden er meer overnachtingen plaats in 
Leidschendam-Voorburg. 

5 Programma 3 Economie, taakveld 
Economische promotie 

CDA Waar komt de toename budget Eneco 
tour vandaan?  

Op 5 juli 2016 heeft het college de exploitatiebegroting van € 290.000 
vastgesteld en besloten om, naast de door de raad beschikbaar gestelde  
€ 150.000, aanvullend in de dekking van deze begroting te voorzien door  
€ 115.000 vrij te maken vanuit  bestaande budgetten en € 25.000 aan 
subsidie- en sponsor inkomsten te realiseren. 

6 Programma 3 Economie, taakveld 
Economische promotie 

D66 Waar komt incidentele toename in 2016 
Economisch promotiebudget vandaan? 

De lasten binnen het taakveld Economische promotie laten tussen de 
jaarrekening 2015 en de begroting 2016 een sterke toename zien. Dit 
heeft te maken met een incidenteel budget voor het lichtplan aan de Vliet 
(amendement), de Eneco tour en het budget voor toerisme dat in 2016 
eenmalig hoger is door de fasering van de middelen uit 2015 (conform 
eerste tussentijdse rapportage 2016).  

7 Programma 6 Sociaal Domein, Financiële 
samenvatting 

VVD Hoe zit versterking laaggeletterdheid in 
de begroting? 

Versterking laaggeletterdheid valt binnen de begroting in het taakveld 
‘Taakveld Onderwijsbeleid en Leerlingzaken’. Binnen dat taakveld wordt 
onder andere geld besteed aan Lokaal onderwijsbeleid, Brede school, 
Leerlingenvervoer en Onderwijsachterstandenbeleid, waaronder ook 
vanaf 2017 structureel €100.000 t.b.v. versterking laaggeletterdheid. 

8 Programma 6 Sociaal Domein, Taakveld CDA Hoe is het budget verdeeld over de Bij dit taakveld zijn meerdere speerpunten benoemd. De beschikbare 
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Samenkracht en burgerparticipatie speerpunten van samenkracht? middelen zijn echter niet een op een aan de speerpunten te koppelen. 

Enerzijds omdat meerdere initiatieven, verdeeld over taakvelden kunnen 
bijdragen aan een speerpunt. Anderzijds omdat naast speerpunten er ook 
“regulier werk” uitgevoerd wordt. Wel is voor meerdere speerpunten 
extra geld beschikbaar gesteld bij de kadernota.  

9 Programma 6 Sociaal Domein, Taakveld 
Wijkteams, speerpunt Organisatie 
dienstverlening sociaal domein 

CDA Wat kost een sociaal servicepunt in 
Stompwijk? 

Deze vraag kan niet zo worden beantwoord. Er is maar één Sociaal 
Servicepunt met – op dit moment - twee inlooppunten die beperkt open 
gesteld zijn. Eén in de Groene Loper (Voorburg) en één in De Plint 
(Leidschendam-Stompwijk). Voor deze ontwikkeling hebben de partners 
(Woej, MEE en Kwadraad) vooralsnog geen extra subsidie ontvangen. De 
gemeente is met de partners in gesprek over de mogelijkheid van een 
wekelijks spreekuur van het Sociaal Servicepunt in Stompwijk. Ook wordt 
er gesproken over extra openstelling van de twee bestaande 
inlooppunten. Dit is een capaciteitsvraagstuk bij de partners.    

10 Financiën algemeen CDA Toelichting stijging ratio 
weerstandscapaciteit 

De weerstandscapaciteit is toegenomen door het opheffen van een groot 
aantal bestemmingsreserves bij de kadernota 2014. De saldi van deze 
reserves zijn toegevoegd aan de algemene reserve vrij besteedbaar. Het 
rekeningresultaat van 2015 ad € 11,5 miljoen is ook aan deze reserve 
toegevoegd. Deze reserve maakt onderdeel uit van de 
weerstandscapaciteit. Hierdoor neemt de weerstandscapaciteit toe en 
stijgt de verhouding (ratio) tussen weerstandsvermogen en risicoprofiel. 

11 Financiën algemeen, verschilanalyse ‘16-‘17 CDA Lasten nemen in cijfers af in de 
toelichting staat dat ze toenemen. Hoe 
kan dit? 

De actualisering van het financieel perspectief leidt tot hogere lasten. 
Doordat kapitaallasten vanaf 2017 anders verantwoord worden nemen de 
totale uitgaven echter af. De rentelasten en –baten worden nu aan de 
uitgavenkant gesaldeerd. 

12 Financiën algemeen  CDA Waarvoor zijn de kosten van €980.000 
opgenomen binnen de afvalstoffen? 

Dit betreffen de gemeentelijke invoeringskosten van het invoeren van 
omgekeerd inzamelen. 

13 Financiën algemeen CDA Duidelijk maken wat het BBV voor 
gevolgen heeft gehad voor de wijze van 
afschrijven/activering op investering 
maatschappelijk nut. Staat wel in 
programma 2 maar op andere plekken 
niet duidelijk omschreven. 

Gemeenten zijn nu verplicht de investeringen met maatschappelijk nut te 
activeren. Op programma 2 komt dit tot uitdrukking omdat de 
investeringen Stompwijk in de vorige begroting in één keer werden 
afgeschreven. In de begroting 2017 wordt nu uitgegaan van activeren en 
afschrijven. De methodiek geldt voor alle programma’s maar alleen op 
programma 2 ontstaat er nu een verschil met de vorige begroting. 

14 Algemeen, technische vraag Fractie 
Hohage 

Is het mogelijk om meer diepgang dan 
taakveld te krijgen? 

Het niveau lager dan taakveld is activiteit. Dat niveau is zeer gedetailleerd 
(administratie niveau). De budgetten worden niet op een dusdanig laag 
niveau toegelicht. Daarbij komt dat de raad op programmaniveau 
autoriseert en het college op taakveldniveau. 

 


